
Protokoll styrelsemöte 20190923 
Närvarande: Kent Bertilsson, Kent Molin, Bernt Johansson, Kåke Bäckmark, Allan Halvarsson, 

Anders Degerman, Carin Skoog, Mattias Möllervärn 

 

1.  Mötet öppnades 

2.  Kåke valdes till ordförande och Carin till sekreterare 

3.  Anders valdes till justerare 

4.          Dagordningen godkändes 

5.  Föregående mötesprotokoll upplästes. Det kommer att sändas 

ut inom kort. 

6. Vi behöver dela strömmen vid reningsverket för att undvika att 

proppar går i onödan. Mötet beslutade att Kent M frågar Erik Kops 

om han kan hjälpa oss med det, och om det går att fixa ett uttag vid 

pumparna. 

Kompressorn behöver gås igenom innan den skär ihop. Mötet 

beslutade att Kent M talar med firma elmotor om de kan hjälpa oss 

med detta. 

Mötet beslutade att Kåke messar Anna Strid för att be henne 

kontakta Kent B för att ge oss namnet på någon som har koll på 

avloppet i Valdemarsvik. De båda Kent skall besöka Valdemarsvik 

för att se hur deras avlopp fungerar.  

En tillbakahängning bör ske av pumpen eftersom omhängningen 

medförde eskalerande problem. 

7. Granulat är inköpt till vattenverket men ska ej i förrän om ett par 

månader. pH-värdet är 6,2-6,3. Allan söker information om pH-

värdet och granulattillförsel. 

8. Anders har en kallelse till arbetsdagen den 12 oktober kl 10.00. 

Kentar gör en lista på vad som ska göras. Kåke bossar på 

arbetsdagen. Kåke skaffar även ärtsoppa, tallrikar, grill samt dryck 

till arbetsdagen. 

9. Föreningen har just nu 45000 kr. Snart kommer del två av 

årsbetalningen in. 

10. a) Kåke har sökt lagfart men ännu inte fått den. 

         b)Vidimerade protokoll ska skickas till bolagsverket 

         Vi beslutade att inte ha ett möte på arbetsdagen. Nästa möte är     

25/11 kl 18:30 

11. Mötet avslutades 

 

                                Carin Skoog               Justeras: Anders Degerman 

              


